
  

 
 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  15/6 20 
Tidspunkt: kl. 17-20 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 

Deltagere: Svend Erik, Bente, Birgitte, Dan, Pia, Dorthe, Jan, Thomas, 
Heidi, Annemette 
Skolen er vært for en bid mad og lidt godt til ganen efter det ordi-
nære møde 
Fraværende: Elevråd 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

 2 Godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

 5 Ingen kommentarer  

3. Velkomst til nyt medlem 
og konstituering 

10 Dorte Søllingvraa Jepsen træder ind i be-
styrelsen og bestyrelsen konstituerer sig på 
følgende måde: 
Konstituering:  
Formand Svend Erik 
Næstformand: Line Kabell Nissen 

 

4. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 

 20 Skoleleder: 
Orientering om Coronanedlukningen 
Nedlukningen skete meget brat, så der var 
ikke tid til nogen forberedelse/koordinering 
med lærerene. 
Det fungerede meget godt, at få de mindste 
elever tilbage med de sundhedsmæssige 
retningslinjer. Senere er der også taget 
imod maj-børn og de store elever.  
I nødundervisningsperioden har eleverne 
én/få voksne, som underviser i sit fag/kom-
petencer. Det er altså ikke nødvendigvis 
alle fag eleverne undervises i. Undervisnin-
gen foregår efter anbefalingerne fortrinsvist 
udenfor. Hver lærer er fuld tid i den samme 
klasse/hold.  
Arbejdstiden er fuld tid hos elever og alle 
andre opgaver er suspenderet, så der er 
derfor ikke mulighed for at planlægge forløb 
for andre klasser/hold. 
Efter ferien er lærerne opmærksomme på, 
at der skal samles op/sættes ekstra ind, 
hvor der har været manglende undervis-
ning.  
I perioden har det ikke været muligt at 
bruge biblioteket, skolens pc’ere eller andre 
delematerialer, hvilket også begrænser mu-
lighederne for ”alm. undervisning”. Alt skal 
sprittes af inden det skifter hænder. 

HN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 

Vi har også haft 5 ansatte fra arbejdskraft-
reserven i perioden, for at få skemaerne til 
at hænge sammen. 
I coronaperioden har vi haft mulighed for at 
benytte en række forskellige elektroniske 
læringsplatforme, som vi ellers ikke har ad-
gang til. Disse forsvinder igen. 
 
Der har været gennemført en trivselsmåling 
i hele kommunen, den går vi i gang med at 
arbejde med i MED-systemet. 
 
I forbindelse med fagfordelingen har det vist 
sig nødvendigt alligevel at ansætte en bar-
selsvikar.  
FN går på pension, og der skal findes en af-
løser til masterclass. Masterclass udfases, 
når det nuværende hold er færdig. 
 
Næste år får vi 3 spor på 7. årgang og 3 
spor på 0. årgang. 
 
SFO har været fuldt åbent ca. 3 uger.  
Arbejder på at få komme-gå modul op at 
køre 
Vi har taget imod 48 nye maj-børn, og bliver 
i 50 efter sommerferien. 
 
Vi er midt i processen med at vælge læ-
ringsplatforme.  
 
Vi har søgt om midler fra den pædagogiske 
pulje og fået 100.000 til inkluderende læ-
ringsmiljøer. 75.000 til indretning af det fysi-
ske miljø og 25.000 på en oplægsholder. 
Indsatsen er målrettet 0-årgang 
 
Formand: Der henvises til punkt 8 
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5. Demokratimillionen 
 

 5 Der er søgt om et klassesæt af nye 
borde/og stole 

HN 

6. Status på planlægning 
20/21 

15 Vi er lige ved at være færdige med skemaer 
til næste år, og fagfordelingen er på plads. 
 
Der kommer snarest et nyhedsbrev om æn-
dringer i forhold til 19/20 
 
Vi plejer at have 2 anderledes uger. Næste 
år bliver det nok kun en enkelt uge. 

HN 

7. 7. årgang 
 

10 Nedsættelse af timetal §16.b 
Der skal ansøges om nedsættelse af skole-
tiden med én time, fordi de går til konfirma-
tionsforberedelse. 

HN 

8. Status på trafik 
 

10 Der arbejdes meget på at lave en trafiksik-
ker skolevej. 
Den er i øjeblikket usikker pga oversvøm-
met stisystem, ombygning på Ahlmannspar-
ken samt mange biler på Degnevænget. 
 

Svend Erik 



  

 
 

Der bliver standsningsforbud på Skolegade, 
den ene side af Joh. Kochsvej, Degnevæn-
get. Det er dog en forsøgsordning indtil jul. 
Når ombygningen er færdig, vil der også 
være drænet på stisystemet 
Der kan fortsat ses på, om der kan laves 
køreretning på Ahlmannsparken eller laves 
flere parkeringspladser evt på ringriderplad-
sen. Her mangler der dog lys. 
Skolepatruljen må kun stå, hvor der er fod-
gængerfelt. 

9. 
 

Kompetenceudvikling 
20/21 

5 Alle matematiklærere i kommunen skal på 
kompetenceudvikling. Der vil være meget 
kursusaktivitet for matematiklærerne næste 
skoleår 
 
AN og Thomas skal have diplom i ledelse 
HN skal læse en kandidat på deltid i pæda-
gogik på SDU (4 årigt) 
 
Vejlederrollerne skal evalueres det kom-
mende år. 
Den ene matematikvejleder er blevet læ-
ringsvejleder, så der er nu én matematikvej-
leder, der dækker hele skolen. 
FN er vejleder i global house og vi afventer 
evalueringen inden, en evt ny får vejleder-
rolle. 

 

10. Økonomi (O/D) 
- Bilag: udleveres 

på mødet  
 

15 Bilag udleveret og gennemgået. 
 

 

11. Skolefest 
 

10 Koordineres med foreningerne og bringes 
ind i pædagogisk forum. 

 

12. Eventuelt (O) 
 
 

10 Der spørges til sidste børneungeudvalgs-
møde. 
Forslaget om fordelingen 50/50 uddannet 
personale i SFO er taget af bordet. 
Svømning fortsætter for 4. og 5. årgang 

 

13. Punkter til næste møde  Kommunikation (HN/AN) 
Princip for klassekasse (bestyrelsen) 
 

 

14. Kommende møder:  2 Mødedatoer 20/21 
7/9, 5/10, 9/11, 11/1, 22/2, 22/3, 26/4, 14/6 

 

 


